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CONSILIUL  JUDEŢEAN  ARGEŞ 

 

PROCES – VERBAL 

încheiat astăzi, 31 ianuarie 2019, 
în şedinţa ordinară a Consiliului Judeţean Argeş 

 
       La orele 15,00 domnul Constantin Dan Manu, Preşedintele Consiliului 
Judeţean Argeş a deschis lucrările şedinţei şi a anunţat că toți cei 35 de consilieri 
judeţeni sunt prezenţi,  deci şedinţa este statutară.  
      La şedinţă a participat de drept dl Voica Ionel, Secretarul Judeţului Argeş şi 
din partea aparatului de specialitate al consiliului judeţean şi al unităţilor 
subordonate: dna Ciobanu Alisa Simona, director executiv Direcţia Juridică 
Administraţie Publică Locală, dna Mocanu Carmen, director executiv Direcţia 
Economică, dna Rădulescu Eliza, şef Serviciu Resurse Umane, dl Stoicea Alin, 
director Direcția Tehnică, dl Ciocnitu Eduard, director Regia de Administrare a 
Domeniului Public şi Privat al Judeţului Argeş R.A, dl Șovar Cătălin Ovidiu, șef 
Serviciul Monitorizare Lucrări și Guvernanță Corporativă, dna Nicolau Alina, 
director Regia Autonomă Județeană de Drumuri Argeș, dl Sănduloiu Ion, director 
Serviciul Public Salvamont Argeş, dna Minca Ana Maria, şef Serviciu Asistenţă 
Medicală – Direcția Asistență Medicală și Protecție Socială, dna Molfea Adriana, 
manager interimar Spitalul Judeţean de Urgenţă Piteşti, dl Macovei Adrian, director 
Direcţia Generală de Asistenţă Socială şi  Protecţia Copilului Argeş, dna Negoşanu 
Araxy, manager interimar Centrul Cultural Judeţean Argeş, dl Funie Constantin 
Cristinel, director Serviciul Public Județean de Pază și Ordine Argeș, dl Badea 
Viorel-Marian, director Direcția Generală pentru Evidența Persoanelor Argeș, dl 
Popescu Cornel, manager al  Muzeului Judeţean Argeş, dl Sachelarie Octavian 
manager Biblioteca Judeţeană Argeş, dna Anci Ionescu, consilier Preşedinte, dna 
Ciocănău Niculina, consilier Președinte, dl Nedelescu Constantin, consilier 
Președinte, dna Dinu Mariana, Administrator Public Consiliul Judetean Argeș. 
 

     Înainte de citirea ordinii de zi au anunţat că nu vor  participa la vot şi se vor 
abţine ca urmare a faptului că au un interes personal în problema supusă dezbaterii 
următorii consilieri judeţeni: 
 
Dl consilier județean Dumitrache Radu la punctul nr. 4 de pe ordinea de zi - 
Hotărârea nr. 03 și  la punctul nr. 5 de pe ordinea de zi - Hotărârea nr. 04  ; 
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Dl consilier județean Mărășoiu Dorin la punctul nr. 6 de pe ordinea de zi - 
Hotărârea nr. 05 ; 
Dl consilier județean Tică Manuel la punctul nr. 28 de pe ordinea de zi - Hotărârea 
nr. 27 ; 
 
Dl  Preşedinte Constantin Dan Manu - Bună ziua, deschidem ședința ordinară din 
această lună cu ordinea de zi pe care o cunoașteți, pe care ați dezbătut–o în comisii 
și vă mulțumesc. Este o ordine de zi destul de stufoasă, are 33 de puncte. Vă dau o 
veste și mai bună, veți fi convocați marți la ora 14.00 într-o nouă ședință 
extraordinară, de data aceasta. Așa cum știti, sunt proiecte europene care necesită 
promtitudine și hotărâri pe măsura. Dacă sunt obiecții legate de ordinea de zi de 
astăzi? Dacă nu, v-o supun spre aprobare. Cine este pentru? Mulțumesc. Se abține 
cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 

 

                                                        - I  - 

 
Trecându-se la punctul  I  al ordinii de zi - Procesul - verbal al şedinţei 

extraordinare a Consiliului Judeţean Argeş din data de 07.12.2018.  - Dl  Preşedinte 
Constantin Dan Manu  a spus: 

 
          Obiecţii? Comentarii? 
          Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? Mulţumesc. Se abţine 

cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 
          Procesul verbal mai sus menţionat a fost aprobat în unanimitate. 

 

- II – 

 
Trecându-se la punctul  II  al ordinii de zi -  Procesul - verbal al şedinţei 

ordinare a Consiliului Judeţean Argeş din data de 17.12.2018 - Dl  Preşedinte 
Constantin Dan Manu  a spus: 

 
          Obiecţii? Comentarii? 
          Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? Mulţumesc. Se abţine 

cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 
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          Procesul verbal mai sus menţionat a fost aprobat în unanimitate. 

 
     

                                              - III - 
 
Trecându-se la punctul  III  al ordinii de zi -  Procesul - verbal al şedinţei 

extraordinare a Consiliului Judeţean Argeş din data de 10.01.2019 - Dl  Preşedinte 
Constantin Dan Manu  a spus: 
 
          Obiecţii? Comentarii? 
          Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? Mulţumesc. Se abţine 

cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 
          Procesul verbal mai sus menţionat a fost aprobat în unanimitate 

 
-   IV - 

 
Trecându-se la punctul  IV  al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 

aprobarea organigramei și a statului de funcții ale Spitalului de Pneumoftiziologie 
Valea Iașului. - Dl  Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

 

     Doamna director? Reprezentant? Este înzăpezit drumul!  
Obiecţii? Comentarii? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? 
Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă?  
Proiectul de hotărâre a fost aprobat cu o abținere (dl consilier județean 
Dumitrache Radu ). 

           S-a adoptat Hotărârea nr. 03. 
 
 

-  V - 
 

Trecându-se la punctul V al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea Regulamentului de organizare şi funcţionare al Spitalului de 
Pneumoftiziologie Valea Iașului.     - Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

 



 4

Obiecţii? Comentarii? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? 
Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă?  
Proiectul de hotărâre a fost aprobat cu o abținere (dl consilier județean 
Dumitrache Radu ). 

           S-a adoptat Hotărârea nr. 04. 
 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu - Doamna doctor Ionescu, ne spuneți 
motivul pentru care colegii de la Valea Iașului nu au venit? 
Dna dr.Ionescu Anci – Doamna manager este cu o pneumonie de aproximativ 7 
zile, iar directorul medical a rămas acolo având în vedere situația. 
Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Epidemia declanșată? 
Dna dr.Ionescu Anci – Da. 
Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  -   Mulțumesc! 

 
            

                                                        -  VI - 
 

Trecându-se la punctul VI al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea Regulamentului de organizare şi funcţionare al Spitalului de 
Pneumoftiziologie Leordeni. - Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

 
Obiecţii? Comentarii? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? 
Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă?  
Proiectul de hotărâre a fost aprobat cu o abținere (dl consilier județean 
Mărășoiu Dorin ). 

           S-a adoptat Hotărârea nr. 05. 
 
 
                                                        -  VII - 
 

Trecându-se la punctul VII al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea statului de funcții al Spitalului Județean de Urgență Pitești. - Dl Preşedinte 
Constantin Dan Manu  a spus: 

 
Obiecţii? Comentarii? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? 
Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă?  
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Proiectul de hotărâre a fost aprobat cu în unanimitate. 
S-a adoptat Hotărârea nr. 06. 

   Dl Preşedinte Constantin Dan Manu - Doamna director este aici, am văzut-o, 
din acest motiv nu am mai întrebat. 

 

                                                        -  VIII - 
 

Trecându-se la punctul VIII al ordinii de zi -  Proiect de hotărâre privind 
aprobarea costului mediu lunar de întreținere pe grade de dependențǎ, pentru 
persoanele vârstnice internate în Căminul pentru Persoane Vârstnice Mozăceni-
Argeș pentru anul 2019 - Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

 
Obiecţii? Comentarii? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? 
Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 
Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 

           S-a adoptat Hotărârea nr. 07. 
 
 

-  IX - 
 

Trecându-se la punctul IX al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
stabilirea contribuţiei persoanelor vârstnice pentru acordarea serviciilor de îngrijire 
la domiciliu. - Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 
 

Obiecţii? Comentarii? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? 
Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 
Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 

           S-a adoptat Hotărârea nr. 08. 
 
 

-  X - 
 

Trecându-se la punctul X al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea Regulamentului de organizare și funcționare pentru serviciul social cu 
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cazare: Centrul de Tip Rezidențial din cadrul Complexului de Servicii pentru 
Copilul în Dificultate Rucăr, aflat în subordinea Direcţiei Generale de Asistenţă 
Socială şi Protecţia Copilului Argeş  - Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

 
Obiecţii? Comentarii? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? 
Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 
Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 

           S-a adoptat Hotărârea nr. 09. 
 

-  XI - 
 

Trecându-se la punctul XI al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea contribuției Consiliului Județean Argeș la bugetul Agenției de Dezvoltare 
Regională Sud-Muntenia, pe anul 2019. -  Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a 
spus: 

 
Obiecţii? Comentarii? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? 
Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 

     Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 
S-a adoptat Hotărârea nr. 10. 
 

-  XII – 

 

Trecându-se la punctul XII al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea cotizației pentru Asociația Internațională a Regiunilor Francofone, pe anul 
2019.  Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

 
Obiecţii? Comentarii? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? 
Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 
Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 
S-a adoptat Hotărârea nr. 11. 
 
 

-  XIII - 
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Trecându-se la punctul XIII al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea plății cotizației către Uniunea Națională a Consiliilor Județene din 
România, pe anul 2019.  - Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

 
      
     Este vorba de cotizația privind UNCJR-ul din Romania pe anul 2019. 
Obiecții? Comentarii? Vă rog! 

Dl consilier județean Postelnicescu Marius – Domnule Președinte, foarte pe 
scurt, la comisie nu mi s-a răspuns, am primit răspunsuri doar la 11 și 12. 
Raportul acestei uniuni pe care dumneavoastră o reprezentați din partea 
Argeșului, ce se întâmplă, ce proiecte, ce programe avem? Că noi dăm bani și 
nu știm ce se întâmplă, măcar un raport anual. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Există raport anual. 

Dl consilier județean Postelnicescu Marius – Nu al Președintelui. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Nu nu nu, am înțeles, al UNCJR, Aveți 
totală dreptate. Există raport anual, dacă aveți curiozitatea vă puteți uita pe site, 
veți vedea și proiectele inițiate de UNCJR așa cum o fac și asociațiile 
comunelor, municipiilor, orașelor. Deci este același format, domnule președinte. 

Dl consilier județean Postelnicescu Marius - Am o rugăminte, aș dori măcar un 
proiect de anul trecut pe care l-ați susținut dumneavoastră sau l-ați promovat în 
cadrul Uniunii pentru Argeș. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – De acord, sunt multe. Vă fac o informare 
cu mult drag. Cine este pentru? Mulțumesc. Se abține cineva? Este cineva 
împotrivă? Nu. 

          Proiectul de hotărâre a fost aprobat  în unanimitate. 
                 S-a adoptat Hotărârea nr.12. 
 
 

-  XIV - 
 

Trecându-se la punctul XIV al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
încheierea unui Protocol - cadru de colaborare între Județul Argeș, prin Consiliul 
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Județean Argeș și Universitatea din Pitești - Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a 
spus: 

 
 Obiecții? Comentarii? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? 
Mulțumesc. Se abține cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 
 Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 

  S-a adoptat Hotărârea nr. 13. 
 
                                                        -  XV - 
 

Trecându-se la punctul XV al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
încheierea unui Protocol de colaborare între Ministerul Economiei, Județul Argeș, 
prin Consiliul Județean Argeș și Instituția Prefectului – Județul Argeș. - Dl 
Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

Așa cum am făcut în lunile precedente, dacă nu mă înșel acum 2 luni cu 
Ministerul Mediului. Întrebări? Comentarii? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. 
Cine este pentru?  Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 
 

         Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 
S-a adoptat Hotărârea nr. 14. 
 
 

                                                        -  XVI - 
 

Trecându-se la punctul XVI al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
stabilirea salariilor de bază pentru funcționarii publici și personalul contractual din 
cadrul aparatului de specialitate al Consiliului Județean Argeș, începând cu data de 
01.01.2019.  - Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

 
Știu că au fost amplu dezbătute în comisii, mulțumesc și aparatului tehnic de 

specialitate și dumneavoastră că ați fost foarte interesați vis-a–vis de argumente, 
de discuții, am primit informarea la mapă. Asta dovedește o maturitate exemplară 
pe care o avem. Dacă sunt obiectii și in plen?  

Dl consilier județean Bulf Cornel Cătălin – Am o întrebare dacă se poate. Ați 
folosit vreun criteriu de performanță când s-a stabilit mărirea de salarii? 
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Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Evident conform legii începând cu 1 
ianuarie 2019 până la 31 martie are loc evaluarea fiecărui angajat. 

Dl consilier județean Bulf Cornel Cătălin – Nu nu nu, acum la mărirea acesta. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Domnule consilier, dacă mă lăsați să 
răspund, vă răspund. Suntem în întreg proces de evaluare, care durează până la 31 
martie. Tragem linie pe noile criterii impuse de OG nr.114 și în caz de necesitate, 
fără milă vom declanșa o ședință de consiliu județean în care vom analiza 
situațiile punctuale. 

Dl consilier județean Bulf Cornel Cătălin – Domnule Președinte, întrebam așa 
dacă este cu criteriu, votăm împotrivă, dacă este fără criteriu, suntem pentru. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu –Votăm cu criterii, pentru că sunt luate în 
calcul dar criteriile din OG nr.114 care înseamnă 2018. 

Dl consilier județean Bulf Cornel Cătălin – Deci înseamnă că e fără criteriu, deci 
votăm pentru. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Mulțumesc! 

Dl consilier județean Tudor Mihail – Domnule Președinte, dacă îmi dați voie. 
Aceste măriri de salarii din ultimul an sau doi au născut multe discuții, în media, 
pro, contra și așa mai departe. Ce vreau eu de la dumneavoastră, un raport în care 
să cuantificăm într-un fel cum au crescut după aceste măriri de salarii serviciile 
adresate cetățeanului. Prin aceste măriri de salarii ar trebui să crească și 
competența în cadrul consiliului județean. Pe deoparte acest proiect de hotărâre 
vine în urma creșterii salariului minim pe economie, de aceea o să votăm pentru 
acest proiect de buget și totuși cred că ar trebui la un moment dat să regândim 
acești coeficienți pe care i-am stabilit la un moment dat prin hotărâre pentru că în 
ritmul ăsta, fie pe deoparte prin creșterea salariului minim în consiliul județean și 
la instituțiile subordonate consiliului județean și pe de altă parte prin tăierea 
banilor de către Guvern ai autorităților locale, o să ajungem la un moment dat ca 
bugetul pentru salarii să fie egal cu bugetul total al consiliului județean, deja cred 
că am depășit 50%, să vedem la buget. Trebuie făcută și o analiză în acest 
moment  la buget, ce pondere vor ajunge în momentul asta dar probabil că vor 
ajunge în scurt timp la 100%. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Am reținut propunerea dumneavoastră. 
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Dl consilier județean Tudor Mihail – Si vă rog să nu uitați de acel raport, să se 
consemneze în procesul verbal. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Vă rog! 

Dl consilier județean Miuțescu Adrian - Domnule Președinte, eu aș vrea să facem 
un comentariu legat de principiul prin care se întâmplă acest fenomen și anume 
această lege care a majorat salariul minim. Partidul Național Liberal și atunci 
când s-a discutat legea, a spus că acest salariu minim nu trebuie crescut din pix, 
așa cum vrea Guvernul, oricare ar fi el și trebuie făcută o analiză serioasă unde să 
participe patronatele, sindicatele, să vedem dacă într-adevăr economia 
românească permite, este o măsură care să ducă într-adevăr mai departe tot 
fenomenul economic românesc. Lucrul acesta nu s-a întâmplat, interesul de 
majorare al salariului minim a fost strict de a încasa câțiva bani în plus de la 
buget, majorând salariul minim cu procentul care a fost. Asta este 1. 2. Cred că 
noi nu putem să facem aceste majorări până nu știm care este bugetul pe anul 
2019. Cred că în mod logic, corect și normal era să asteptăm să votăm bugetul, să 
vedem ce avem în buget, ce posibilități sunt, după care sigur, în funcție de asta să 
analizăm, să discutăm la concret și această treabă, cum spuneau colegii, criterii de 
performanță și celelalte. Acum dacă noi facem doar așa empiric, matematic, niște 
lucruri fără să analizăm în ansamblu ce vrem de fapt să obținem prin majorări, 
prin creșteri, de o viată mai bună pentru toți, sau facem niște lucruri așa de dragul 
de a le face, atunci nu mai are rost să mai treacă prin consiliu, aplicăm legea și 
gata. Părerea mea este că trebuie Consiliul Județean Argeș, are personalitate 
juridică și este capabil să analizeze fenomenele economice în așa fel încât 
indiferent ce guvern, poate din 2020 va fi alt guvern, atunci ce facem? Voi spune 
același lucru, domnule presedinte, dacă voi fi aici. Cred că nu este normal ca să nu 
ținem cont de faptul că nu avem un buget, nu s-a votat bugetul încă, nu știm 
despre ce e vorba, repet ca principiul de majorare al salariului minim este incorect 
la nivel național și cum s-a abordat problema. Mai este un aspect, marea 
majoritate a salariaților din Consiliul Județean Argeș sunt salariați cu studii 
superioare. Conform legii sunt două trepte de salarizare pentru salariul minim, 
salariul pentru studii superioare și salariul pentru studii medii. Calculul pe care l-
am făcut și am pus această întrebare pentru salariații cu studii superioare de 
majorare, se face pe salariul ăla minim, nu că este cu studii superioare. Păi legea 
este proastă, domnule Mînzînă. Adică dacă este o lege proastă, noi toți trebuie să 
spunem să traiți? 
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Dl vicepreședinte Mînzînă Ion – Ce aberații sustineți! 

Dl consilier județean Miuțescu Adrian  - Cum să fie aberații. E legea proastă. 
Subliniază că trebuie să acordăm majorarea tot la procentul mic.  

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Domnule consilier, eu am rugămintea și 
invit pe toți colegii din această ședință să discutăm de situații care depind de noi. 

Dl consilier județean Miuțescu Adrian – Păi atunci de ce nu se mai cere votul? 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Nu, nu, dumneavoastră mi-ați cerut 
cuvântul. 

Dl consilier județean Miuțescu Adrian – Dar mi-ați pus o intrebare! 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Eu v-am invitat să vă spuneți un punct de 
vedere pe proiectul supus dezbaterii, proiect ce ține de noi și nu de legislația 
votată, legislație națională.  

Dl consilier județean Miuțescu Adrian – Dar este votată de partidul pe care 
dumneavoastră îl reprezentați.  

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Eu vă invit și vă reamintesc că suntem într-
o ședință de consiliu județean și nu la partid. Puteți să vă spuneți oful politic când 
vreți și cum vreți. 

Dl consilier județean Miuțescu Adrian – Dar nu e vorba de of politic. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Discutăm punctual ceea ce depinde de noi 
aici, înțeleg poziția PNL-ului.Alte probleme? Înțeleg că nu sunt, vi-l supun spre 
aprobare. Cine este pentru? Mulțumesc. Se abține cineva? Este cineva împotrivă? 
Stimați colegi din aparatul tehnic, PNL-ul voteaza împotriva majorării! 

Dl consilier județean Miuțescu Adrian – Nu mai faceți politică, domnule 
Președinte. Asta e adevarata politică. 

Proiectul de hotărâre a fost aprobat cu 8 voturi împotrivă  ( domnii consilieri 
județeni Alecsei Gheorghe, Bănică Gheorghe, Jinga Valerian, Miuțescu 
Gheorghe, Nae Eugen, Postelnicescu Marius Dorel, Tică Manuel și Vasilescu 
Victor Gabriel ). 

   S-a adoptat Hotărârea nr. 15. 
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-  XVII - 
 

Trecându-se la punctul XVII al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
stabilirea salariilor de bază pentru funcționarii publici și personalul contractual din 
cadrul Direcției Generale de Asistență Socială și Protecția Copilului Argeş, începând 
cu data de 01.01.2019.    - Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

 
Întrebări? Obiecții? Comentarii? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este 
pentru? Mulțumesc. Se abține cineva? Este cineva împotrivă? PNL-ul cum 
votează? Împotrivă. Protecția socială nu este subiect prioritar, important pentru 
PNL Argeș. 

Dl consilier județean Miuțescu Adrian – O dați la primărie, domnule Președinte. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Sunt și eu foarte curios, primarii 
dumneavoastră dacă majorează salariile, din discuțiile pe care le am cu dânsii, 
au o altă opțiune să știți, vă dezamăgesc cu părere de rău. 

Proiectul de hotărâre a fost aprobat cu 8 voturi împotrivă  ( domnii consilieri 
județeni Alecsei Gheorghe, Bănică Gheorghe, Jinga Valerian, Miuțescu 
Gheorghe, Nae Eugen, Postelnicescu Marius Dorel, Tică Manuel și Vasilescu 
Victor Gabriel ). 

  S-a adoptat Hotărârea nr. 16. 
 

                                                        -  XVIII - 
 

Trecându-se la punctul XVIII al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
stabilirea salariilor de bază pentru funcționarii publici și personalul contractual din 
cadrul Direcției Generale pentru Evidența Persoanei Argeș, începând cu data de 
01.01.2019.   - Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

 
Obiecţii? Comentarii? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? 
Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă?  
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Proiectul de hotărâre a fost aprobat cu 8 voturi împotrivă  ( domnii consilieri 
județeni Alecsei Gheorghe, Bănică Gheorghe, Jinga Valerian, Miuțescu 
Gheorghe, Nae Eugen, Postelnicescu Marius Dorel, Tică Manuel și Vasilescu 
Victor Gabriel ). 

 
S-a adoptat Hotărârea nr. 17. 
 

                                                        -  XIX - 
 

Trecându-se la punctul XIX al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
stabilirea salariilor de bază pentru personalul contractual din cadrul Serviciului 
Public Județean Salvamont-Argeș, începând cu data de 01.01.2019.    - Dl Preşedinte 
Constantin Dan Manu  a spus: 

 
Obiecţii? Comentarii? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? 
Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 

  Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 
S-a adoptat Hotărârea nr. 18. 
 

                                                        -  XX - 
 

Trecându-se la punctul XX al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
stabilirea salariului de bază pentru Directorul general al Serviciului Public Județean 
de Pază și Ordine Argeș.   - Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

 
Obiecţii? Comentarii? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? 
Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 

  Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 
S-a adoptat Hotărârea nr. 19. 
 

                                                        -  XXI - 
 

Trecându-se la punctul XXI al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea Actului adițional nr. 1 la Acordul Colectiv de Muncă nr. 
17664/7/30.10.2018.   - Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 
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Obiecţii? Comentarii? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? 
Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 

  Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 
S-a adoptat Hotărârea nr. 20. 
 
 

                                                        -  XXII - 
 

Trecându-se la punctul XVII al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea Actului adițional nr. 1 la Contractul Colectiv de Muncă nr. 
17660/7/30.10.2018.   - Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

 
Obiecţii? Comentarii? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? 
Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 

  Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 
S-a adoptat Hotărârea nr. 21. 
 

                                                        -  XXIII - 
 

Trecându-se la punctul XXIII al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
numirea a patru membri în cadrul Consiliului de Administrație al Regiei Județene de 
Drumuri Argeș R.A. pentru un mandat de 4 ani (2019-2023). - Dl Preşedinte 
Constantin Dan Manu  a spus: 

 
    Poftiți! 

Dl consilier județean Tudor Mihail – Și la votarea proiectului de hotărâre prin 
care am hotărât această procedură de selecție am votat împotrivă, nu mai reiau 
argumentele pe care le am discutat atunci, nu am apucat să studieze în întregime 
raportul comisiei de selecție, din această cauză o să mă abțin și o să vedem în 
viitor dacă selecția s-a făcut legal sau nu. Rămân la ideea că ar fi trebuit făcută o 
selecție printr-o firmă de selecție. Încă o dată repet, nu mă leg de competența 
persoanelor care au fost alese, cei 4, este fix de procedura urmată. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu - Vă mulțumesc. Alte comentarii?  
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Dl consilier județean Postelnicescu Marius - Domnule Președinte, vreau să spun 
și în plen ceea ce am spus la comisie. Dar am văzut că nu s-a trecut în raport, că 
cel de la noul consiliu de administrație se prezintă într-o perioadă care urmează 
să o stabiliți dar nu foarte târziu, un program de administrare foarte precis 
pentru că am mai avut consilii de administrație și vedeți ce se întâmplă la Regie. 
În acel program aș vrea să văd dacă Ordonanța nr. 114 se aplică, pentru că sunt 
foarte mulți care lucrează în construcții acolo și primesc de câteva zile de când a 
apărut pe site de vineri, această ordine de zi, de la mulți salariați, dar o să vă dau 
numele lor, ca ingineri sau economiști, sunt cu salariul minim pe economie 
acolo și că nu se dorește un contract colectiv de munca. Eu decât am lansat 
această dorință a noastră de a găsi un program foarte solid de administrare a 
acestui nou consiliu de administrație. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Vă dau o veste foarte bună, marți, în 
ședința extraordinară, unul din punctele înscrise pe ordinea de zi va fi acel 
subiect față de care am primit explicit scris procedurile care trebuie făcute. 
Marți veți vedea că pe ordinea de zi a  extraordinarei va fi și acest punct. Alte 
obiecții? Dacă  nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? Mulțumesc. Dacă 
se abține cineva? O abținere. Dacă este cineva împotrivă? Nu. 

Proiectul de hotărâre a fost aprobat cu o abținere ( dl consilier județean Tudor 
Mihail ). 

       S-a adoptat Hotărârea nr. 22. 
 

                                                        -  XXIV - 
 

Trecându-se la punctul XIV al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
numirea unui membru în Adunarea Generală a Asociațiilor a S.C. Administrare și 
Exploatare a Patrimoniului și Serviciilor de Utilități Publice Argeș S.A.    - Dl 
Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

 
Obiecţii? Comentarii? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? 
Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 

  Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 
S-a adoptat Hotărârea nr. 23. 
 

                                                        -  XXV - 
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Trecându-se la punctul XXV al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
completarea inventarului bunurilor care aparţin domeniului public al Judeţului 
Argeş.   - Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

 
Obiecţii? Comentarii? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? 
Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 

  Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 
S-a adoptat Hotărârea nr. 24. 
 

                                                        -  XXVI - 
 

Trecându-se la punctul XXVI al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
închirierea unui spaţiu cu destinaţie de activitate comercială situat în incinta 
Muzeului Viticulturii şi Pomiculturii Goleşti.  - Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  
a spus: 

 
Obiecţii? Comentarii? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? 
Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 

  Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 
S-a adoptat Hotărârea nr. 25. 
 

                                                        -  XXVII - 
 

Trecându-se la punctul XXVII al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
darea în administrare Consiliului Local al Comunei Băbana a unor tronsoane ale 
drumului județean DJ 731B, în vederea modernizării, întreținerii și deszăpezirii.   - 
Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

 
Obiecţii? Comentarii? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? 
Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 

  Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 
S-a adoptat Hotărârea nr. 26. 
 

 
                                                        -  XXVIII - 
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Trecându-se la punctul XXVIII al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea organigramei, statului de funcții și a Regulamentului de organizare și 
funcționare ale Regiei Autonome de Administrare a Domeniului Public si Privat al 
Județului Arges R.A.    - Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

 
Obiecţii? Comentarii? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? 
Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă?  
Proiectul de hotărâre a fost aprobat cu o abținere ( dl consilier județean Tică 
Manuel ). 
S-a adoptat Hotărârea nr. 27. 

                                                         

-  XXIX - 
 

Trecându-se la punctul XXIX al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea Actului adițional nr. 6 la Contractul de administrare nr. 
13938/01.11.2010/ - 2739/02.11.2010 încheiat între Județul Argeș, prin Consiliul 
Județean Argeș și Regia Autonomă Județeană de Drumuri Argeș R.A.    - Dl 
Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

 
Obiecţii? Comentarii? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? 
Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 

  Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 
S-a adoptat Hotărârea nr. 28. 
 

 
                                                        -  XXX - 
 

Trecându-se la punctul XXX al ordinii de zi - Diverse  - Dl Preşedinte 
Constantin Dan Manu  a spus: 

 
                                          -   XXX-I - 
 

Trecându-se la punctul XXX-I al ordinii de zi - Raport privind activitatea 
Comisiei pentru Protecția Copilului Argeș pe anul 2018.   - Dl Preşedinte Constantin 
Dan Manu  a spus: 
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S-a luat la cunostinta. 
 
 

                                       -   XXX-II - 
 

Trecându-se la punctul XXX-II al ordinii de zi - Informare privind Planul 
Strategic pentru anul 2019 în domeniul ordinii publice la nivelul Județului Argeș. - 
Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  a spus: 

 

S-a luat la cunostinta. 
 

 

-   XXX-III - 
 

Trecându-se la punctul XXX-III al ordinii de zi - Informare privind Raportul 
Președintelui Consiliului Județean Argeș pe anul 2018.    - Dl Preşedinte Constantin 
Dan Manu  a spus: 

 

S-a luat la cunostinta. 
 

 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  - Dacă la punctul Diverse mai sunt și alte 
probleme? Vă rog! 
 
Dl consilier județean Tudor Mihail  – Aș avea o întrebare pentru dumneavoastră 
și pentru doamna director de la Centrul Cultural și pe lângă asta vreau să 
pregatiți și un raport. Pe lângă doamna Monica Anghel angajată în cadrul 
Centrului Cultural, am văzut în presă, am înțeles că ați mai făcut niște angajări. 
Și mai vreau să ne puneți la dispoziție nouă, consiliului județean, mie, personal, 
fișele postului, cu ce se ocupă doamnele acestea pe care le-ați angajat, ca să știm, 
concret, ce program au, le putem găsi sau nu, dacă venim la Centrul Cultural. 
Cam ce acțiuni v-ați gândit să faceți anul acesta că aveți așa angajați cu nume 
sonore. Am auzit un zvon că este și doamna Jojo angajată? Nu știu numele, doar 
cel de scenă. 
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Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Am înțeles. Înțeleg că v-a plăcut 
Divertisul? 

Dl consilier județean Tudor Mihail – Mi-a plăcut Divertisul înainte de 90 și 
imediat dupa 90. Înainte de Jojo. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Doamna director, totul este transparent, 
domnul consilier v-a solicitat, în temeiul legii, faceți o formulare pe atribuții de 
serviciu, legat de proiectele Centrului Cultural în ședința următoare. Vom 
supune spre aprobare proiectul privind activitățile și culturale cu calendar cu tot 
pe anul 2019, din care vor face parte la nivel de detaliu. Alte probleme? 

Dl consilier județean Jinga Valerian – Domnule Președinte, de fiecare dată când 
avem ședința de plen, problema cu parcarea, haideți s-o rezolvăm. Este rușinos, 
nu știu ce se întâmplă, vă certați cu domnul Ionică ? 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Eu am o singură mare problemă, cu 
parcarea aceea, că aștept să se facă vremea bună, ca Regia de Drumuri să pună 
un nou covor asfaltic, să facem o altă etichetare, să dăm noi cartele cu noi accese 
pe criterii foarte bine stabilite iar în zilele în care sunt ședințe ordinare și 
extraordinare, accesul să fie cu prioritate pentru consilierii județeni. Alte 
întrebări? 

Dl consilier județean Miuțescu Adrian – Domnul Președinte, as vrea să vă rog să 
ne faceți și nouă  o informare privind anul 2018 în legătură cu colaborările 
externe și delegațiile făcute de către aparatul consiliului județean și Consiliul 
Județean Argeș în străinătate, în legătură cu relațiile și asociațiile, aceste 
implicări europene pe care noi le avem în legăturile între ARE si celelalte 
legături. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  - Doamna Stoenescu, rugămintea pentru 
ședința următoare, o informare legat de această dorință dar domnule consilier 
veți fi foarte dezamăgit. 

Dl consilier județean Miuțescu Adrian – Mulțumesc. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Vreau să îi mulțumesc domnului consilier 
Tudor Mihail pentru că spre deosebire de alte comentarii care au fost lansate și 
ieri și alaltăieri, cum că Președintele consiliului județean a semnat contracte cu 
diversi artiști, directori care n-au nicio competență, a procedat foarte corect,  că 
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nu consiliul județean sau Președintele a făcut și a semnat contractul cu distinsa 
doamnă Monica Anghel, semn că dumneavoastră colaborați foarte bine cu 
președintele dumneavoastră.  

Dl consilier județean Tudor Mihail – Aș vrea să colaborez bine cu toți 
președinții. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Știti la ce mă refer, că nu s-a făcut referire 
nicio clipă din partea președintelui dumneavoastră la numele și la prenumele 
meu. Vă doresc o după amiază plăcută. 

                      

       Ședința s-a încheiat la ora 15.45. 
 

 
P R E Ş E D I N T E, 

 

Constantin Dan MANU 
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